We are making BD/MSPS available for teaching purposes for French Political Sciences and Economics classes and are looking for help on how to do that. We have some specfic questions below. The first one relates to the language of installation (French) and the second one relates to making previous versions available.
We have downloaded spsdm-v19-bdspsp.zip from DLI's ftp site. Our goal is to ensure that the student's installation process is in French (that the pop-up installation wizard displays in French) and the database is installed in French as C:\ProgramData\Microsoft\Windows\Start Menu\Programs\MSPS 19.0.
Question 1:
In testing this, we have replicated a process for how we will make files available to students, but are unsure how to make this happen in French (is there a special step relating to MySetupprerequiste2?
  step 1, download spsdm-v19-bdspsp.zip from our data server.
  step 2, instruct users to double-cick on setup/setup.exe to install the database
Question 2: 
Would you recommend we make previous versions available, e.g., versions 8 - 18? These are the versions available via DLI.

[bookmark: _GoBack]Nous sommes à la recherche de conseils quant aux procédures à suivre afin de rendre accessible la BD/MSPS à des fins d’enseignements pour des cours de Sciences politiques et économiques en français. Nous avons plus spécifiquement deux questions précises. La première a trait la langue d’installation (français) et la deuxième concerne l’accès aux versions précédentes du logiciel.
Nous avons téléchargé le fichier spsdm-v19-bdmsps.zip à partir du site FTP de l’IDD. Notre objectif est d’assurer que le processus d’installation du logiciel soit en français (que la fenêtre contextuelle de l’assistant à l’installation s’affiche en français) et que la base de données soit installée en français comme suit : C:\ProgramData\Microsoft\Windows\Start Menu\Programs\MSPS 19.0.
Question 1 :
En guise de test, nous avons reproduit un processus afin de rendre accessibles les fichiers pour les étudiants, mais sommes incertains quant à la façon de le faire en français. Y-a-il d’autres étapes spécifiques à suivre en ce qui concerne MySetupprerequiste2?
Étape 1, télécharger spsdm-v19-bdspsp.zip à partir de notre serveur de données.
Étape 2, indiquer aux utilisateurs de double-cliquer sur setup/setuo.exe pour installer la base de données.
Question 2 :
Nous recommanderiez-vous de rendre accessible les versions précédentes du logiciel, par. ex. les versions 8 – 18? Ce sont les versions disponibles  via l’IDD.
